
Jegyzőkönyv 
 

Készült a Csévharaszti községháza Dísztermében 2014. december 11.-én megtartott képvise-

lő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet jegyző, Kaszaláné Bán Anikó 

képviselő, Kovács György alpolgármester, Fodor Imre képviselő, Pulisch József képviselő, 

Szép Hajnalka képviselő és Tóthné Rakusz Julianna képviselő. 

 

Mocsáry Balázs polgármester a képviselő-testület határozatképességét megállapítja, mivel az 

a megválasztott 7 képviselőből jelen van 7 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Fodor Imre és Tóthné Rakusz Julianna képviselőt jelöli ki. 

 

Mocsáry Balázs polgármester javaslatára a képviselő-testület egyhangúan az írásban kiküldött 

napirendet fogadta el: 

 

Napirend: 

 

1. 2015. évi térítési díjakról szóló rendelet megalkotása    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

2. Képviselői tiszteletdíjakról szóló rendelet módosítása    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Pulisch József előterjesztő 

3. Tájékoztató az átruházott hatáskörben tett polgármesteri intézkedésekről  

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. Közös hivatal létrehozásáról határozathozatal     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. Belső ellenőrzési terv         

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

6. Egyebek 

 

 

 

 

1. napirendi pont tárgyalása: 2015. évi térítési díjakról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy az árak, díjak rendeletben csak az étkezési térí-

tési díjaknál lesz változás a meglévő rendelthez képest. A közétkeztetés szolgáltatója 2%-os 

áremelést javasolt. Ezzel szemben valamivel kisebb mértékű emelést javasol elfogadni, tehát 

nettó 5 Ft-os emelkedést jelentene pl. az óvodás gyerekeknél.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő elfogadhatónak tartja ezt a mértékű áremelést.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2014.(XII.12.) önkormányzati rendelete 

2014. évtől fizetendő díjakról szóló 19/2013.(XII.13.) számú rendelet módosításáról 
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/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: Képviselői tiszteletdíjakról szóló rendelet módosítása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a rendelet képviselői előterjesztésre került napi-

rendre.  

 

Pulisch József képviselő: A jelenleg hatályos rendelet átalakításra szorul a jogharmonizációs 

követelmények miatt is és már 12 éve nem lett hozzányúlva a képviselők tiszteletdíjához sem. 

A módosító előterjesztést előzetesen a képviselőkkel megbeszélte. Ez az emelés az elkövetke-

ző évekre is egy vállalható összeg. Törvényi rendelkezés is figyelembe véve az önkormányzat  

ha a munkaidőterhére történik a képviselő-testületi ülés, akkor a hivatalnak a kieső munkaidőt 

finanszírozni kell. Ezzel szemben jó megoldás, hogy általány díj jellegű tiszteletdíj van és így 

nem szükséges mindig külön számfejteni, hogy kinek mennyi a bére. Korlát is került beépítés-

re, hogy több bizottsági tagság esetén ne halmozódjon a tiszteletdíj. A havi kifizetés lényege, 

hogy ne egyszerre terhelje az önkormányzat költségvetését.  

 

Kovács György alpolgármester: Etikátlannak tartja, hogy most a ciklus elején megduplázzák a 

tiszteletdíjakat. Erre később kellett volna visszatérni. Nem a képviselői tiszteletdíjnak kellene 

kompenzálni a munkaidő kiesését. A tiszteletdíj egy jelképes összeg és azért nem emelték 

eddig, mert így jól végezték a képviselők a dolgukat. A közös hivatal miatt is kétséges a 

pénzügyi rész, a szociális területen is nagy megszorítások lesznek. Most a fejlesztésre kell 

koncentrálni 2 év múlva is meg lehet emelni a tiszteletdíjat. Az alpolgármesteri tiszteletdíjnál 

is törekedett arra, hogy az előzőnél ne legyen magasabb. Ezt a feladatot egy jelképes össze-

gért végzik, ne a pénzért legyenek képviselők. Nem az emelés ellen van kifogása, de ne most 

kerüljön rá sor. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő. Amikor először megválasztották képviselőnek, akkor 10 

alkalommal ültek, de most hetente 2-3 alkalommal is van testületi vagy bizottsági ülés. Más 

településeknél ennél nagyobb összegeket kapnak a képviselők. Ez nem egy nagy összeg és 

meg is dolgoznak érte. Mindenki döntse el. Javasolja a tiszteletdíj emelését. 

 

Kovács György alpolgármester: Nem az összeget sokallja, de a kettőt ne hozzuk teljesítmény 

arányba ezt a feladatot nem a pénzért vállalták, hanem azért, hogy segítség a község munká-

ját. 

 

Fodor Imre képviselő: 26 200 Ft/hó nettó összegről van szó, tehát nem egy nagy összeg. Tele-

font, gépkocsit használ a képviselő. Ezen kívül sok mindent tesznek társadalmi munkában. A 

saját tisztelet díját az utóbbi időben a gyerektáborra fordította, előtte pedig az iskolának, óvo-

dának ajánlotta fel. 

 

Pulisch József képviselő: természetesen bárki felajánlhatja a falu javára a tisztelet díját, saját 

döntése mindenkinek. 

 

Cseszlai Sándor volt alpolgármester: Tizenkét év alatt, míg képviselő volt nem volt hozzá-

nyúlja a tiszteletdíj mértékéhez. Meglepő volt számára hogy az új képviselő már a megválasz-

tása után 2 hónap múlva ezzel a módosítással állt elő. Ha egy régi képviselő állt volna elő 

ezzel a javaslattal, el tudná fogadni, de így nem. Milyen alapon állt elő a képviselő úr ezzel az 
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indítványával, hogy rögtön duplájára emeljék fel? Ez a községnek kb:1 millió forintjába kerül. 

Az biztos, hogy a településen nagy felháborodást fog kelteni, ha kitudódik. 

 

Pulisch József képviselő: Nem tudja, hogy a volt alpolgármester mennyit dolgozott eddig és 

azt sem tudja, hogy kivel beszélte meg ezt a módosító javaslatot. A polgármester illetménye 

törvény erejénél fog meg lett emelve, akkor ki mérte fel, hogy mekkora kiadást jelent?  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az alpolgármesterrel beszélt a tiszteletdíj emeléséről, ami va-

lóban alacsony összeg. Nem tartja indokolatlannak az emelését, de a mostani időszerűségűvel 

nem ért egyet Majd januárban, amikor a költségvetés elkészül, akkor lehet látni, hogy belefér 

e a költségvetésbe. Javasolja, hogy a 2015. évi költségvetés elfogadásakor kerüljön tárgyalás-

ra ez a rendelet. 

 

A képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal úgy döntött, hogy a képviselők tiszteletdíjáról 

szóló rendelet módosítását elnapolja, és a 2015. évi költségvetés tárgyalásakor újból fogja 

tárgyalni. 

 

 

3. napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató az átruházott hatáskörben tett polgármesteri intézke-

dések 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondj, hogy az SzMSz és a Szociális rendelet módosításai 

történt intézkedéseket tartalmazza a tájékoztató. Átruházott hatáskörben döntött az átmeneti 

segélyekről, szociális kölcsönökről, temetési segélyekről, rendkívüli gyermekvédelmi támo-

gatásokról. 105 db átmeneti segély került kifizetésre 5 és 14 e Ft összegben. 14 fő kapott 3-

szor, 9 fő 2-szer kapott segélyt. 13 család kért szociális kölcsönt. Hat esetben a képviselő-

testület döntött. A legkisebb összeg 40 e Ft, a legmagasabb 60 e Ft volt. Temetési segély 8 

alkalommal került kifizetésre. Rendkívüli gyermekvédelmi támogatást 23 család 41 gyermeke 

kapott augusztus hónapban. Összességében elmondható, hogy ebben az évben megnőtt az 

átmeneti segélyt kérők száma. 

 

Fodor Imre képviselő: Jövőre átkerülnek a szociális segélyek a járásokhoz. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Valóban vannak olyan segélyek, amik átkerülnek a járáshoz, 

lesz ami marad az önkormányzatnál de még többet nem tud róla  mondani. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő tájékoztatja a képviselőket, hogy november 13-án már sza-

badságát töltötte Ölvedi János, aki előtte az iskolában volt portás. Ezen a napon jelzés érkezett 

Halgas József felé, hogy majdnem baleset történt az iskolánál. A polgármester levele azt su-

gallta, hogy az iskola követett el mulasztást, nem jelezte, hogy már nincs aki átkíséri a gyere-

keket. Eddig is sok vád érte az iskolát, nem szeretné, hogy ez egy újabb támadási felület len-

ne. Tudomása szerint csak polgárőr igazolvánnyal rendelkező személy végezhet ilyen tevé-

kenységet. Ezért kérte meg Ölvedi Jánost, hogy mondja el mi történt, valaki utasította, hogy 

végezze el ezt a feladatot?  

 

Ölvedi János elmondja, hogy Halgas József kísérte át az úton a gyerekeket minden reggel. 

Amióta az iskolában portásként dolgozik átvette tőle ezt a feladatot, mint magánember és 

mint polgárőr is. November 13-án dolgozott utoljára, akkor szólt Halgas Józsefnek, hogy ha 

akarja vezesse át ismét a gyerekeket reggelente az úton. 
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Kovács György alpolgármester: Ezt a tevékenységet munkaidőben végezte? 

 

Ölvedi János: Igen, mivel 7,15 órától 15 óráig tartott a munkaideje.  

 

Kovács György alpolgármester: Munkaidőben csak azt a feladatot lehet végezni, ami a mun-

kaköri leírásban van. A polgármester részéről nyugtázva lett, hogy a gyerekek biztonságosan 

át lettek vezetve az úton. 

 

Ölvedi János: Azt nem tudja, hogy Halgas hogyan, milyen megbízás alapján végezte ezt a 

feladatot. Véleménye szerint egy olyan embernek kell ezt ellátni, akinek erről végzettsége 

van, a polgárőrök komoly vizsgát tettek ebből.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az iskolával ezt a problémát meg kell beszélni. Az új portás is 

el tudná végezni ezt a feladatot, a munkaidejébe belefér. 

 

Kovács György alpolgármester: Meg kell oldani a gyerekek átkelését, megállapodást kell köt-

ni az iskola dolgozójával, hogy reggel kísérje át a gyerekeket. 

 

A tájékoztatót a képviselő-testület tudomásul vette. 

 

4. napirendi pont tárgyalása: Közös hivatal létrehozásáról határozathozatal  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Vasad község képviselő-testülete november 27-én úgy döntött, 

hogy Csévharaszti Közös Önkormányzati Hivatallal kötött megállapodását felmondja decem-

ber 31-el. Ezt megelőzően Vasad községtől mindig azt az információt kaptuk, hogy elégedet-

tek a közös munkával. Egy közös megbeszélésen jelezték, hogy székhely település akar lenni 

Vasad, természetesen Csévharaszt is az akar maradni, ekkor kezdődtek a tárgyalások a szóba 

jöhető településekkel. Bénye község is jelezte, hogy kilép a jelenlegi közös hivatalból. Bénye, 

Káva Vasad községet választotta és alá is írták a közös hivatal létrehozásáról szóló megálla-

podást. Tehát mi kényszerhelyzetbe kerültünk. Több településsel történtek tárgyalások: Mo-

nor, Monorierdő, Nyáregyháza, Péteri. Nyáregyháza sem zárkózott el, de önálló település volt 

mindig. Rövid rendelkezésre álló idő nem volt elég, hogy utána nézzenek, mivel is járna ré-

szükről a közös hivatal. Monor kiesik, mert akkor a mi hivatali finanszírozás nagyon alacsony 

lenne és a hivatal ilyen létszámmal nem maradna fenn. Monorierdővel szintén ez a helyzet. 

Péteri község is jelezte, hogy szívesen fogadná Csévharasztot. Vasaddal is történt egyeztetés. 

Ahhoz, hogy dönteni tudjon ma a testület, az kellett volna, hogy Bénye, Káva és Vasad is 

hozzon határozatot. Ez sajnos nem jött létre, mivel az egyik község nem tudta összehívni a 

képviselő-testületi ülést a mai napra, csak keddre. Tehát a Vasadhoz való esetleges csatlako-

zás nem lehetséges Ezek után egy lehetőség van a közös önkormányzati hivatal létrehozásáról 

szóló megállapodás megtárgyalása. 

 

Mocsáry Balázs polgármester a megállapodással kapcsolatban elmondja, hogy a hivatal neve 

Péteri Közös Önkormányzati Hivatal. A hivatal két egysége: Péteri székhely és Csévharaszt 

kirendeltség, szervezetileg és gazdaságilag önállóan működik. A hivatalt és a Péteri székhelyi 

hivatali egységet a jegyző csévharaszti kirendeltséget az aljegyző vezeti. A hivatal működésé-

nek elsődleges forrása a központi költségvetés. A székhely település kapja meg az össze nor-

matívát és az önkormányzat a megfelelő cofogra utalja. Az állami normatíva teljes összegéből 

lakosságszám arányába részesülnek a községek, Péteri a két nemzetiségi önkormányzati kor-
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rekciós tételt. Csévharasztot illeti meg az összlakossághoz képest Csévharaszt lakosság ará-

nyában kiszámított rész. Az állami normatíva kizárólag a hivatal működtetésére használható 

fel. Péteri költségvetésében szerepel a hivatal költségvetése. Ha az állami normatíva nem tud-

ja fedezni a kiadásokat az önkormányzatnak kell kipótolni. Éves költségvetés alapján műkö-

dik. Együttes ülés helye székhely település. A hivatal költségvetése Péteri Község Önkor-

mányzat költségvetésébe épül be. Péteri hagyja jóvá a költségvetést, de előtte egyeztetni kell a 

kirendeltség szerinti önkormányzat polgármesterével. Létszámbővítést az adott önkormányzat 

köteles biztosítani a saját költségvetéséből. A beszámolót határozattal fogadják el, a zárszám-

adást együttes ülésen fogadják el. A Hivatal köztisztviselőinek létszáma Péteri községben 8 

fő, Csévharaszton 6 fő. A jegyző kinevezése, felmentése tárgyában a polgármesterek a lakos-

ságszám arányosa, többségi döntéssel történik. Az egyéb munkáltatói jogokat a jegyző tekin-

tetében Péteri Község polgármestere gyakorolja. Aljegyző kinevezése és felmentése ügyében 

a jegyző javaslatára, a polgármesterek a lakosságszám arányosan döntenek. Nem nevezhető ki 

aljegyzőnek, akinek a személyével Csévharaszt polgármestere nem ért egyet. A jegyző általá-

ban Péteriben tartózkodik. Az aljegyző Csévharaszton. A személyi bérek engedélyezéséről a 

jegyző dönt, a Péteri dolgozók vonatkozásában péteri polgármesterének, a csévharaszti dolgo-

zók tekintetében a Csévharaszt polgármesterének jóváhagyásával történik. A hivatal vagyona 

nem képez közös vagyont. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Csévharaszti dolgozókat kell elküldeni? Jegyző asszony 

lesz a jegyző? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem kell elküldeni senkit sem. Nem a jegyző asszony lesz a 

jegyző. 

 

Pulisch József képviselő: ez egy korrekt megállapodás. Szeretné tudni, hogy Vasadról mikor 

érkezett meg az írásbeli megkeresés, hogy felmondják a megállapodást? 

 

Antal Erzsébet jegyző: December 2-án érkezett meg a jegyzőkönyvi kivonatuk a meghozott 

határozatról. 

 

Fodor Imre képviselő: A közös hivatal megszűnésével anyagi hátrány éri-e valamelyik telepü-

lést? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: az elfogadott közös hivatali költségek Vasad általi finanszíro-

zása nem úgy történt, ahogy a megállapodásban volt. A közös hivatali költség egy részét 

Csévharaszti Önkormányzat finanszírozásából lett kifizetve. Vasad község polgármestere ígé-

retet tett rá, hogy utalni fogják, ez a mai napig nem történt meg. Csévharaszt Közös Önkor-

mányzati Hivatal megszűnik, Vasad Közös Önkormányzati Hivatal 2015. január 1-től meg-

alakul. A mostaninak az új hivatal nem jogutódja, munkáltatói szempontból sem. 

Péteri községben a jegyzői állás jelenleg betöltetlen. A közös hivatali jegyzői és aljegyzői 

állást meg kell pályáztatni. Elképzelhető, hogy emiatt költségek merülnek fel, ami mindkét 

községet is terhelheti. 

 

Kovács György alpolgármester: Konkrétan meg lehet nevezni ezt a költséget? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem tudjuk most még pontosan, de több millió forintról van 

szó. 
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Kovács György alpolgármester: Volt egy ASP pályázat Vasaddal közösen, az hogy lesz lebo-

nyolítva? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az ASP-nek a lényege, hogy az önkormányzat megfelelő inf-

rastruktúrával rendelkezzenek, és megfelelő szoftverekkel. A szerződéseket módosítani kell, 

mivel elszámolása kerül sor. Valószínű ebből kára nem származik az önkormányzatnak.  

 

Fodor Imre képviselő: Péteri mikor döntött, hogy befogadja Csévharasztot? A képviselő-

testület dönthet úgy is, hogy nem fogad be minket. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A mai napon üléseik Péteri képviselő-testülete is és hozza meg 

a határozatát. A polgármester úr már hétfőn tárgyalt a képviselőkkel és akkor már igent mond-

tak. Már 2 hete Péteri megkereste Csévharasztot.  

 

Fodor Imre képviselő: A döntésnél Csévharaszt érdekeit nézzék és gondolkozzanak el rajta, 

hogy valójában megéri így közösködni? Említette a polgármester, hogy a szétválás több millió 

forintba is kerülhet. Nem lehet, hogy az a pénz, amit most kifizetünk megmaradjon. Nem 

csökken le annyira pénzünk a kilépéssel, hogy jobban járnánk Monorierdővel? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem. Az állami finanszírozás Monorierdő esetén kb. 19 millió 

forint, Péteri esetében 28 millió forint, tehát 9 millió a különbözet. Ha a finanszírozás így ma-

rad 5 éven keresztül, akkor ez + 45 millió forint Monorierdőhöz képest. Ha időben történtek 

volna a tárgyalások és úgy döntött volna a testület, hogy vasadhoz csatlakozzunk, akkor a 

támogatottságunk a 2015. évi költségvetési törvénytervezet alapján 25 millió forint lett volna. 

Összességében kevesebb lett volna a támogatásunk, ahhoz képest, hogy ők most hárman van-

nak. 

 

Kovács György alpolgármester: Fontos a jegyző szerepe a falu életében. Most újra kell pá-

lyáztatni, mik a realitások, hogy látja ezt a jegyző asszony, mi a szándéka? 

 

Antal Erzsébet jegyző: Nem tud még erre válaszolni. 

 

Pulisch József képviselő: Kényszerhelyzetbe kerültünk. A képviselő-testület mindent meg 

tesz, hogy megfelelő döntést, szerződést kössön a megfelelő településsel. 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy több határozatot kell most elfogadni. Először a 

Vasadi Önkormányzat hozzánk intézett határozatára, amely a közös hivatal fenntartásáról 

szóló megállapodás felmondását tartalmazza 2014. december 31-el. 

  

Antal Erzsébet jegyző elmondja, hogy fel kell hívni Vasad önkormányzat figyelmét arra, hogy 

teljesítse a közös fenntartásból eredő kötelezettségét. Nem teljesítés esetén Csévharaszt in-

kasszóval fog élni. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal meghozta az 

alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 102/2014. (XII.11.) számú határozata 
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Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta a Vasad Község Önkormányzatá-

nak a Csévharaszti Közös Önkormányzati Hivatal alakí-

tásáról és fenntartásáról szóló megállapodás felmondását 

2014.december 31-el.  

Csévharaszt Község Önkormányzata sajnálattal veszi tu-

domásul, hogy a jól működő közös hivatalt a vasadi 

székhelyhez való ragaszkodás miatt meg kell szüntetni. 

Felhívja Vasad Község Önkormányzatának a figyelmét, 

hogy a Csévharaszti Közös Önkormányzati Hivatal fenn-

tartáshoz kapcsolódó 2013-2014. évi fizetési kötelezett-

ségének tegyen eleget, és a hivatal megszüntetéséből fa-

kadó költségekre a fedezetet biztosítsa a 2015. évi költ-

ségvetésében. 

Felhívja a polgármester figyelmét, hogy nemfizetés ese-

tén éljen a megállapodásban foglalt incassós joggal.   

 

Határidő: azonnal illetve 2014. december 31. 

Felelős: polgármester 

  

 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A közös hivatalt alapító okirattal hozták létre, most az alapító 

okirat megszüntetésére is kell határozatot hozni. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal meghozta az 

alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 103/2014. (XII.11.) számú határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta a mellékletben szereplő Csévha-

raszti Közös Önkormányzati Hivatal (2212 Csévharaszt, 

Kossuth L. u. 43/B.) megszüntető okiratát és azt módosí-

tás nélkül elfogadja. 

  Megállapítja, hogy a Vasad Község Önkormányzatával 

 2013. március 01-el megalakított Csévharaszti Közös   

 Önkormányzati Hivatal jogutód nélkül szűnik meg Áht. 

 11.§.(1) bekezdése szerint 2014. december 31-el. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a megszüntető okirat alá-

írására. 

Megbízza a jegyzőt, hogy a Kincstárnál a törzskönyvi 

nyilvántartásból a költségvetési szervet töröltesse, ellen-

jegyzés után a közzétételről gondoskodjon és a foglal-

koztatottakkal kapcsolatos munkáltatói intézkedéseket 

tegye meg.  

 

Határidő: azonnal illetve 2014. december 31. 
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Felelős: polgármester 

  jegyző 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A következő határozatban Csévharaszt kifejezi szándéknyilat-

kozatát, hogy Péteri Község Önkormányzatával közös hivatalt kíván létrehozni. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal meghozta az 

alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 104/2014. (XII.11.) számú határozata 

 

 Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-  

testülete megtárgyalta a közös hivatal alakítására vonat-

kozó alternatív lehetőségeket, javaslatokat. Megállapítja, 

hogy a 2014. január 01-i lakosságszáma 2000 fő alatt 

van, így önálló polgármesteri hivatal alapítására nem jo-

gosult. 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011.évi 

CLXXXIX. törvény 85. § (1) bekezdésében foglaltak 

alapján úgy döntött, hogy Péteri Község Önkormányza-

tával (2209. Péteri, Kossuth Lajos utca 2.) kíván közös 

önkormányzati hivatalt létrehozni 2015. január 01-től  

Felhatalmazza a polgármestert, hogy tájékoztassa az ér-

dekelteket. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az előbb megismert megállapodást is határozattal kell elfo-

gadni. 

Kovács György alpolgármester: Ez a végleges megállapodás vagy lesz még módosítva? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez most a végleges formátum, most Péteri is ezt fogadja el. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal meghozta az 

alábbi határozatát: 

 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 105/2014. (XII.11.) számú határozata 

 

 Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-  

testülete megtárgyalta a mellékletben szereplő, 2015. ja-

nuár 01-től hatályos Péteri Közös Önkormányzati Hivatal 
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(2209. Péteri, Kossuth Lajos utca 2.) alakítására és fenn-

tartására vonatkozó megállapodás tervezetet és azt elfo-

gadja a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011.évi CLXXXIX. törvény 85. § (3) bekezdésének 

megfelelően.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az előbb megismert Péteri Közös Önkormányzati Hivatal ala-

pító okirat módosítását – amely szerint Csévharaszton kirendeltség működik -  el kell fogadni 

és az egységes szerkezetűt is határozattal kell elfogadni. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal meghozta az 

alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 106/2014. (XII.11.) számú határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta a Péteri Közös Önkormányzati 

Hivatal (2209. Péteri, Kossuth Lajos utca 2. sz.)  Alapító 

Okiratának módosítását és az egybeszerkesztett Alapító 

Okiratot és azt az Mötv.  85.§-ban  kapott  felhatalma-

zás alapján  az Áht .8-11 §-a és az Ámr. 5.§. (1.) bekez-

dése szerint jóváhagyja 2015. január 01-i hatállyal. 

 

Felhatalmazza a polgármestert az Alapító Okirat aláírá-

sára azzal, hogy legkésőbb a közös önkormányzati hiva-

tal költségvetésének tárgyalásakor az Alapító Okirat ke-

rüljön felülvizsgálatra a hatályos jogszabályoknak meg-

felelően. 

 

Határidő: azonnal illetve értelemszerűen. 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

5. napirendi pont tárgyalás: Belső ellenőrzés terv 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a belső ellenőrzési tervet és árajánlatot a jegyző 

asszony elkészítette. 

 

Antal Erzsébet jegyző: A belső ellenőrzési tervben  szerepel a gyermekétkeztetési térítési dí-

jak és étkezés nyilvántartás ellenőrzése a Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda és Balla Károly 

Általános Iskola tekintetében. A belső ellenőrzést évek óta a Vincent Auditor Számviteli 
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Szolgáltató és Tanácsadó Kft. végzi. A következő évre 150 e Ft+áfa összegért vállalják.  Ha 

kérünk szakértői napot is lehet kérni plusz 75 e Ft+áfa/ szakértői nap. 

 

Pulisch József képviselő: Szakértői nap mennyi volt eddig, mennyire volt ez igénybe véve? 

 

Antal Erzsébet jegyző: Eddig nem vettük igénybe.. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 107/2014. (XII.11.) számú határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta a 2015.évi belső ellenőrzési tervet 

és azt elfogadja. 

Megbízza a polgármestert a belső ellenőrzést végző cég-

gel a szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal illetve 2015. január 30. 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 

6. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

Cseszlai Sándor: A szeptemberi ülésen lett volna egy beszámoló a szabadidő parkról.  A sza-

badidőpark műszaki bejárása megtörtén-e, ha nem miért nem történt meg? A csúszdára még 

mindig sárban másznak fel a gyerekek. 35 millió forintért minősíthetetlen munkát végeztek. 

Független műszaki szakértői vizsgálatot kért és javasolt. Komoly kivitelezési problémák van-

nak. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A bejárás megtörtént még a választások előtt. A hibákat nem 

látja nagymértékűnek. A fészekhinta alatt lévő gumiszőnyeg alá kellett sódert tenni. A homo-

kozó mellé a keret mellé gumi fog kerülni. Nincs benne a tervben, de meg fogják csinálni. A 

repedések, amik vannak diletációs repedések. Megpróbálnak valamilyen rugalmas anyagot a 

repedésekbe tenni. Tavasszal lehet majd látni, hogy sikerült-e a javítás vagy nem. Az hogy 

miért került ennyibe a közmeghallgatáson elhangzott, az újságban is benne volt. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Petőfi utcában a játszótér életveszélyes. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: a karbantartónak ki lett adva a bontása. 

 

Pulisch József képviselő: A Monori útnál a járdát a Széchenyi utcáig kellett volna elkészíteni. 

Az igaz, hogy a lakosság nem nagyon veszik igénybe a járdát. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A tavasszal folytatódik a járda építése. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Vasadi és a Monori úton sok a szemét össze lett szedve. Kel-

lene egy megoldás, hogy havonta egyszer a közmunkások dobálják bele a kukás autóba. 
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Kovács György alpolgármester: Ha most behozzuk, lerakjuk a szemetet gyakorlatilag létesí-

tünk egy szemét lerakót. Egy olyan megoldást kellene találni, ami meg is fog térülni. Egy 

vadkamerát feltenni, ami felvételeket készít. 

 

Damner Erzsébet könyvtár vezető: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a könyvtár fő feladata az 

ünnepek előtti készülődés ennek jegyében karácsonykor 4 adventi játszóházat tartanak. Idén 

sokadik alkalommal kerül sor a karácsonyi játszóház megrendezésére. Adventi koszorút, sza-

loncukrot készítenek nagymama módjára. Nagy siker évek óta a mézeskalács készítése is. 

Szeretné a képviselőknek átadni a gyerekek által készített mézeskalácsokat és szaloncukrokat 

és mindenkinek boldog karácsonyt kívánnak. Köszöni a képviselők eddigi munkáját és továb-

bi sok sikert kíván mindenkinek. 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, hozzászólása nem volt, az ülés a továbbiakban zárt 

ülésként folytatódott. 

 

k.m.f. 

 

 

Mocsáry Balázs        Antal Erzsébet 

polgármester        jegyző 

 

 

 

Hitelesítők: 

 

Fodor Imre       Tóthné Rakusz Julianna 

képviselő     

 

 

 

 

 

csatolva.) 

 

 


